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M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

IX. VOLEBNÉ OBDOBIE 

___________________________________________________________________________________ 

  

Z Á P I S N I C A 

  

napísaná dňa 29. júna 2023 na 9. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, uskutočnenom v Galérii  

Mestského úradu v Spišských Vlachoch. Primátor mesta Spišské Vlachy Vladimír Baloga privítal 

poslancov MsZ a ostatných prítomných. 

  

Prítomní:  

Primátor mesta:      Vladimír Baloga 

Prítomní poslanci MsZ:   Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová, 

Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Mgr. Darina Dzurilová 

– prišla o 16:08 hod., Jozef Šiška 

Neprítomní:  

Poslanci MsZ: Bc. Dávid Labaš  

Prednostka MsÚ:       Mgr. Marta Tomašková 

                                                                              

Hlavný kontrolór:    Mgr. Margita Šefčíková                                                                            

Zapisovateľ:            Mgr. Valéria Bašistová                                                          

 

Ostatní prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny  

Začiatok rokovania:        16,05 hod.                                                                                                                         

Ukončenie rokovania:     18,41 hod.  

  
 

Priebeh rokovania:  

  

K bodu 1: Otvorenie  

Priebeh rokovania: K bodu 1: Otvorenie  zasadnutia 

– určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

– voľba návrhovej komisie MsZ 

Primátor mesta navrhol zloženie návrhovej komisie, určil overovateľov zápisnice a zapisovateľku.  

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  

volí návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Svetlana Kočišová  

členovia: Ing. Juraj Jánošík, Ján Baloga 

určuje za overovateľa zápisnice: Ing. Viliam Grega, Milan Biroščák 

skrutátora: p. Jozef Šiška, Ing. arch. Martin Čurilla 

určuje za zapisovateľku: Mgr. Valériu Bašistovú 

 

Primátor mesta - dal hlasovať k bodu č. 1 Otvorenie – voľba návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo        

v Spišských Vlachoch (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,               

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš, Mgr. Darina Dzurilová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 126/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 2 Schválenie programu rokovania 

 

Primátor mesta – dal hlasovať o zverejnenom programe rokovania. 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš, Mgr. Darina Dzurilová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 127/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta - podal návrh na doplnenie programu o tieto body: ako bod č. 7 Oprava a rekonštrukcia 

sociálnych zariadení v pavilóne B, ZŠ Komenského 6 a bod č. 12 Odkúpenie nehnuteľnosti pre stavbu 

„IBV Malé Pole“. O každom návrhu dal hlasovať samostatne. 

 

Hlasovanie na doplnenie bodu č. 7 Oprava a rekonštrukcia sociálnych zariadení v pavilóne B,                            

ZŠ Komenského 6: 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                       

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš, Mgr. Darina Dzurilová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 
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Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 128/IX/2023 bolo schválené.  

 

O 16:08 hod. prišiel poslankyňa Mgr. Darina Dzurilová. 

 

Hlasovanie  na doplnenie bodu č. 12 Odkúpenie nehnuteľnosti pre stavbu „IBV Malé Pole“: 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                          

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 129/IX/2023 bolo schválené.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 − určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 − voľba návrhovej komisie MsZ 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Pripomienky občanov 

4. Správa o plnení uznesení 

5. Správa projektového manažéra o stave projektov 

6. Návrh VZN o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených 

s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Vlachy 

7. Oprava a rekonštrukcia sociálnych zariadení v pavilóne B, ZŠ Komenského 6 

8. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3 

9. Návrh Záverečného účtu mesta za rok 2022 

10. Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Džačar 

11. Odkúpenie nehnuteľnosti pre stavbu „IBV Malé Pole“ 

12. Odkúpenie nehnuteľnosti pre stavbu „IBV Malé Pole“ 

13. Návrh na vyradenie a likvidáciu majetku ZŠ Komenského 6 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2023 

15. Činnosť komisií - výstupy 

16. Rôzne 

17. Interpelácie 

18. Záver 
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K bodu č. 3 Pripomienky občanov 

 

Primátor mesta  - dal poslancom hlasovať, aby v tomto bode mohla vystúpiť Ing. Andrea Kolejová. 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                          

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš – neprítomný 

 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Ing. Kolejová – chcela som sa opýtať k trom veciam. K prvej veci – lavičky v meste, viem asi z akého 

dôvodu boli niektoré demontované, ale chcem sa opýtať hlavne pre rodiny s deťmi napr. pri predajni 

CBA, keď ideme s nákupu niekde si oddýchnuť, aj pre starších ľudí. Či by sa dala otvoriť otázka 

montáže niektorých lavičiek naspäť. 

Primátor mesta – budú doplnené lavičky v rámci projektu pri rekonštrukcii časti parku pri Evanjelickom 

kostole, čiže pribudne zopár lavičiek. 

Ing. Kolejová – a smerom od kultúrneho domu by sa nedala nejaká, ktorá by bola v tieni napr. pri 

packete s ohľadom na deti a starších ľudí? 

Primátor mesta - môžeme o tom pouvažovať na tej strane ako je packeta. 

Ing. arch. Čurilla - mohli by sme to preriešiť na stavebnej komisii, že kde a v akom počte. 

p. Šiška - keby sme sa spojili s lesmi, aby nám poskytli materiál a pomohli nám s týmto. 

Primátor mesta – to by sa dalo, ide ešte potom o konštrukciu. 

Mgr. Čurilla – ja by som chcel ešte dodať, že v rámci výstavby detského ihriska Rodinka pribudne                        

9 lavičiek na ul. 9. mája v podstate okolo detského ihriska.  

Ing. Kolejová – v akom období to môžeme reálne očakávať? 

Mgr. Čurilla – je zaslaný rozpočet a prepočet ku rozpočtárke, akonáhle toto bude urobené, necháme                  

si to odobriť ministerstvom a súťažíme firmu. 

Primátor mesta - bude to v bode č. 5 kde je správa o stave projektov. Bude informácia k tomu. 

Ing. Kolejová – a tretia otázka: bývam na Mlynskej ulici pri Požiarnej a Cintorínskej a ten rohový dom, 

kde sa križujú 4 ulice sú tam úseky kedy nie je dobrá viditeľnosť, je tam ostrá zákruta. Ja to riešim 

hlavne z toho dôvodu, že mám dve malé deti a na ulici pribudlo dosť malých detí, je to naozaj 

nebezpečný úsek. 

Či by nebol návrh napr.: značka, spomaľovač, alebo zrkadlo, žeby bola lepšia viditeľnosť. Či by sa tam 

nedalo niečo poriešiť. 

p. Biroščák - tam je daný projekt na Mlynskú ulicu, už som viackrát na to upozorňoval aj p. Mnichovú, 

že treba zmeniť ten projekt kvôli tomu, že retardér mal byť pred Koleja pri p. Podrackej a hlavná cesta 

má ísť od cintorína  čo je nezmysel. Hlavnú cestu máme Mlynskú ku požiarnej zbrojnici, hovoril som, 

že to treba prepracovať. Značky zatiaľ nie sú osadené, tam môže vzniknúť aj smrteľný úraz. 

Primátor mesta – existuje taký projekt? 

p. Biroščák – áno a retardér je plánovaný pri p. Podrackej. Retardér nie je vhodný z toho dôvodu, že keď 

tečie z Cintorínskej ulici voda tak p. Podracká by mala všetku vodu na dome. 

Primátor mesta - ten projekt existuje 4 roky, bolo to na komisii, bolo to na zastupiteľstve? 

p. Biroščák – bolo to na komisii aj na zastupiteľstve, ale nepresvedčil som vedenie. 

Ing. Jánošík – to bol projekt celého mesta, dalo sa to na dopravný inšpektorát.  
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Ing. Dzurila – ten projekt je schválený, dopravný inšpektorát ho schválil, zamietol retardér s tým,                       

že retardér v meste nemôže byť, značky sú tam schválené, len nie sú osadené. 

Ing. Kolejová - a Vy si myslíte, možno otázka, že značka vyrieši bezpečnosť detí, ktoré tam pobehujú?         

Nie každý šofér akceptuje tú značku. 

Primátor mesta – značky sú na to, aby sa dodržiavali. 

p. Šiška - bavíme sa o značkách, že ich treba rešpektovať a nemáme aké. 

Primátor mesta - kedy bol schválený projekt vieme? 

p. Biroščák – cca. 8 rokov dozadu. 

Primátor mesta - a päť rokov nevadilo zastupiteľstvu, že tam nie sú značky? 

Mgr. Dzurilová – retardéry nemôžu byť v meste? 

Primátor mesta - ja si myslím, že môžu byť, lebo sú, existujú. Neviem prečo také stanovisko, nevidel 

som projekt. 

Mgr. Dzurilová - to isté, pripomienka od občanov, že zo Železničnej ulici smer Komenského hore 

kopcom idú rýchlo vozidlá keď deti idú do školy, tiež by tam bolo niečo potrebné. 

Ing. Dzurila – tam je schválená značka zákaz vjazdu okrem zamestnancov. 

Ing. Kolejová – ohľadom tej Mlynskej ulici taká značka ako je pozor deti, znížená rýchlosť. 

Primátor mesta - toto všetko je projekt a schválenie na okresnom dopravnom inšpektoráte. 

p. Biroščák - treba tento projekt prehodnotiť a tak potom realizovať. 

Ing. Kolejová – teraz keď som doma a vidím akou rýchlosťou jazdia kuriéri, to si neviete predstaviť. 

Pointa je dať dôraz na tú bezpečnosť, nie značku, ale najschodnejšie by bolo umiestnenie spomaľovača              

za tou zákrutou, vidím to ako môj návrh ak môžem mať. 

Ing. Kočišová - navrhujem to posunúť na stavebnú komisiu, ísť sa tam pozrieť a vymyslieť čo s tým. 

p. Biroščák – nejde len o naše deti, ale aj materská škôlka s deťmi prechádzajú cez ulicu a idú                       

až ku židovskému cintorínu, alebo vychádzajú na Cintorínsku ulicu. Navrhujem do ďalšieho MsZ dať 

bod ohľadom toho projektu. 

Primátor mesta - v prvom rade do komisie, nie na zastupiteľstvo. 

Ing. arch. Čurilla - bolo to už dávnejšie keď sa to prejednávalo, bolo to viackrát. 

Ing. Kolejová - bola by som rada, keby sa tým zaoberalo, bezpečnosť detí je na prvom mieste 

a nemôžme to riešiť iba dopravnými značkami. 

Primátor mesta – dobre pôjde to na komisiu. 

Ing. Kočišová – ohľadom vyhodnocovania pripomienok z predchádzajúceho zastupiteľstva, tak tie čo 

boli predtým, napr. čo pán Baloga dal na ulici Lipovej 12 ten kanál, že je asi naschvál zatopený kvôli 

tomu, že tam je diera a tá cesta je klopená k druhému kanálu, aby tam všetka voda odtekala. Ten krík, 

ktorý pripomienkoval p. Šiška, že sa zreže, alebo sa počká na to, že keď sa bude robiť projekt. 

Ing. arch. Čurilla – pripomienky od občanov – verejné wifi, že všade už to je, len u nás nie.   

Primátor mesta - nie je to priorita momentálne. 

Ing. arch. Čurilla – ak by bola krabička pripomienok. 

Primátor mesta – mali by sme ísť dopredu, nie dozadu. Máme emaily, máme poslancov. 

Ing. arch. Čurilla – čo sa týka Zahury, je tam taká sťažnosť, že keď začne sezóna rybárov, niektorí                   

si to zmenia na stanový tábor, ostatní ľudia potom nemajú prístup na ten polostrov. Nejaké riešenie ako 

tomu zamedziť, akým spôsobom to riešiť, aby ľudia pochopili, že tam nemajú čo robiť. 

Ing. Kočišová - bolo to aj v štatúte navrhnuté. 

Mgr. Dzurilová - pokročili sme nejako s tým štatútom, alebo sme ho nechali takto? 

Primátor mesta – treba ho prerobiť, právnik tam viac vecí pripomienkoval, nemohol prejsť v takej forme 

v akej bol pripravený. 

p. Šiška – pri predchádzajúcom som predložil pripomienky a nikto sa neozval, bolo to za bývalého 

vedenia, nedostal som žiadnu pozvánku na komisiu, ani informáciu o tom, že sa nejaké stretnutie bude 

konať. 

Primátor mesta – ja som tiež o tom nevedel a sa ma to týkalo. 
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Ing. arch. Čurilla – studňa pri požiarnej zbrojnici – niektorí tam čerpajú vodu – pripomienka či to nemá 

riešiť mesto. Je to verejný zdroj pitnej vody, alebo nie? Či by sme to nemali zakryť. 

Ing. Kočišová - áno mali, už sme to riešili.  

Ing. arch. Čurilla – čistenie Žehrice, aby povodie vyčistilo tok Žehrice. 

Primátor mesta – už to rieši stavebný úrad. 

Ing. Jánošík – za občanov, ktorí cestujú, pri kultúrnom dome sú tam plné koše. Ďalej p. Weinperová, 

ona je psičkárka, bol odchytený pes, je v Pastierni či sa to nerieši, aby išiel do útulku. Tretia 

pripomienka – cintorín – nejaké nádoby na triedenie odpadu. Ďalej urnový háj – či by sa okolo neho 

nedalo niečo vysadiť. 

Ing. arch. Čurilla - projekt to rieši, sú tam väčšie aj menšie stromy. 

Ing. Jánošík – cesty MRK. 

Mgr. Dzurilová – ja by som sa vrátila k tomu štatútu, vieme tým ľudom nejako pomôcť?  

p. Šiška – pripomienka ku základnej škole, či sa bude zamykať, či bude otvorená, stretávajú sa tam deti. 

Ing. Grega – o tom som sa rozprával s p. riaditeľkou, keď sa zamykala brána, mladí si otvorili plot 

a chodili tam, takže stále sa opravoval plot. Trebalo by správcu. 

Ing. Kočišová – škola si to nemôže dovoliť. Ja som dávala návrh na tie kamery p. Baluchovi, ale išli by 

len ku oválu a ku multifunkčnému ihrisku. Jedine tam poslať policajtov. 

p. Šiška – či sa nevieme s nimi dohodnúť, aby to tam chodili kontrolovať ako náš mestský objekt. 

Ing. arch. Čurilla – bol to kontrolný bod. 

Ing. Kočišová – bolo to na športovej komisii, riešili sme to – kamery, svetlá reagujúce na pohyb, len aby         

to nerozbili po čase keď im to bude vadiť. 

p. Šiška - mám pocit, že takýmito problémami plávame, vieme to pomenovať, ale nevieme s tým nič 

robiť. 

Dohodnúť sa zo štátnou políciou, aby to začala riešiť. 

p. Baloga – v areáli kostola rozbili sochu. 

Primátor mesta - nemôžeme suplovať rodičov, ani políciu. 

Mgr. Čurila – ja len k tomu krátko, budeme pripravovať projekt ohľadom rekonštrukcie exteriérových 

športovísk pre školu, v tomto bode by som chcel poznamenať, keď tak budeme sa baviť o efektívnom 

kamerovom systéme na škole. 

p. Biroščák – ku pripomienkam občanov, že keď sa spíšu pripomienky, žeby sa dal termín dokedy                        

sa odstránia a kto je zodpovedný. 

Mgr. Šefčíková HKM – môže také niečo existovať, lebo aj vo vzťahu k uzneseniam by sa mala 

vyhotovovať správa, kde by boli tie uznesenia uvedené. Obdobným spôsobom by sa mohli kontrolovať 

aj pripomienky, bolo by to dosť prácne, niektoré sa aj opakujú. Ak by sa nejaký zoznam vytvoril, ten                   

by sa dopĺňal, prehodnocoval, niekto kto by sa tomu venoval. 

p. Baloga – 19.06.2023 o 23:00 hod. bol strašne znečistený smradľavý vzduch, išlo to od hlinikárne 

a celý Štiavnik bol celý pod hmlou. Či by životné prostredie sem tam nepremerali ovzdušie. 

Ing. arch. Čurilla - my sme kedysi chceli naše meracie zariadenie keď sme to riešili. 

Ing. Kočišová – v minulosti to bolo oveľa horšie, my sme sa tam boli pozrieť keď bola tá prerábka. 

Môžeme sa my poslanci s pánom primátorom tam nahlásiť a ísť pozrieť, a môžeme sa pýtať aj na toto. 

Ing. arch. Čurilla – či nemali nejakú poruchu zariadenia. 

Primátor mesta – stačí povedať, môžeme sa tam ísť kedykoľvek pozrieť. 

 

 

K bodu č. 4 Správa o plnení uznesení 

 

Ing. Kočišová – z 15.2.2023 sú v plnení: 

- uznesenie č. 58/IX/2023 - zámenná zmluva Jacková,  

- uznesenie č. 59/IX/2023 - Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – 

Pavľak, z 3.5.2023 sú v plnení uznesenia: 
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- uznesenie č. 110/IX/2023 - Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – 

Džačar,  

- uznesenie č. 112/IX/2023 - Návrh na schválenie nájmu majetku mesta Spišské Vlachy žiadateľovi - 

KROMSPORT s.r.o.,  

z predchádzajúceho zastupiteľstva 22.05.20213 v plnení: 

-uznesenie č. 117/IX/2023 - Žiadosť o NFP - MIRRI,  

-uznesenie č. 118/IX/2023 - Schválenie projektového zámeru „Kanalizácia a ČOV Spišské Vlachy“, -

uznesenie č. 119/IX/2023 - Schválenie projektového zámeru „Zvyšovanie energetickej efektivity 

Mestského úradu Spišské Vlachy“, 

-uznesenie č. 121/IX/2023 - Zámer vyradiť CVČ Komenského 6 zo siete škôl a školských zariadení, 

ostatné sú splnené. 

Mgr. Šefčíková HKM – podľa rokovacieho poriadku tá správa by mala byť písomná, detailnejšia. 

Ing. Kočišová - tabuľku mám hotovú, tam uvádzam v plnení, alebo splnené. Ja to robím ako to robila 

predchádzajúca zástupkyňa, môžem to zmeniť s doplňujúcimi údajmi. 

Ing. Grega – tá tabuľka môže byť zdieľaná. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 4 Správa o plnení uznesení: 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                  

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 130/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 5 Správa projektového manažéra o stave projektov 

 

 

Primátor mesta - materiály ste mali k dispozícii, tak poprosím ak máte otázky. 

Ing. Jánošík – cesty MRK. 

Mgr. Čurilla – momentálne sme v štádiu, rokujeme zo spoločnosťou Eurovia, aby nastúpili na stavbu. 

Primátor mesta - mali už nastúpiť v máji, ale prišli s požiadavkou o navýšenie o 100.000 eur, alebo 

nenastúpia. Majú prísť s upravenou ponukou. 

Mgr. Dzurilová - nedá sa zmeniť partner? 

Mgr. Čurilla – technicky sa to dá, ale pri dnešných cenách budeme na tom istom. 

Ing. arch. Čurilla – chcem sa opýtať na škôlku na financovanie škôlky, spoluúčasť máme zaplatenú, 

alebo ako to je. 

Mgr. Čurilla – čo sa týka navyšovania, zároveň sa ráta aj z navýšením spoluúčasti, budeme mať vyššiu 

spoluúčasť, ale úspešne ukončíme projekt. Do konca roka to musí byť uzavreté po projektovej a po 

ekonomickej stránke a stavba september – október. 

Mgr. Dzurilová – kedy by bola funkčná tá škôlka? 

Mgr. Čurilla – tento kalendárny rok nie, pokiaľ by podmienky na stavbe boli priaznivé, tak možno počas 

roka deti presťahovať. Do 30.6.2023 bolo možné podať ešte ďalšie navýšenie, nakoľko firma 

požadovala pôvodne navýšenie o 29,4 % oproti pôvodnej sume a ministerstvo schválilo podľa max.             

do výšky 25 %, tak teraz umožnili ešte 4,6 %, mali by to mať zaplatené. 

Ing. Jánošík – k cestám MRK sa nedá žiadať dodatočné navýšenie? 

Mgr. Čurilla - 2,5 %, ale časovo to je nereálne. 
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p. Šiška – zberný dvor – v správe sa uvádza, že ideme ešte ďalšie stroje riešiť a dokončiť stroje, ktoré 

sme už obstarali, zostávajú, či sa bude niečo meniť. 

Mgr. Čurilla – zostávajú, nie sú ešte dodané, sme obstarali kontajnery a nosič kontajnerov, techniku 

treba vysúťažiť a taktiež treba začať zo stavebnými prácami, ale ešte nemáme s agentúrou životného 

prostredia, ktorá má na starosti implementáciu projektu uzatvorenú zmluvu. 

Ing. Jánošík – cyklochodník? 

Mgr. Čurilla – cyklochodník - vysúťažená spoločnosť. 

Ing. Jánošík – Rudoľová záhrada? 

Mgr. Čurilla - tam som aj v správe uviedol, že odporúčam, aby ste prehodnotili – zastupiteľstvo, 

nakoľko tento projekt – nemáme priestor na navýšenie ani časový, prišla ponuka 420.000 eur. 

Primátor mesta – 150.000 eur naviac, zároveň tam máme prvky, ktoré nie je až tak to pravé orechové, 

zároveň to bude podliehať kontrolám a za tie peniaze si vieme tu Rudoľku spraviť sami s tým čo naozaj 

potrebujeme, aj dispozične to nebolo top. 

p. Šiška – nejaká súťaž medzi študentami VŠ o návrhy a potom si to poďme robiť po vlastnej osi 

a spravme to architektonickou súťažou. Schválime odmenu 2.000 eur pre víťaza a ja si myslím,             

že študenti sa veľmi radi zapoja. 

Primátor mesta - to je až ďalší krok, teraz to potrebujeme buď stopnúť, alebo ísť do toho, ale môj 

osobný názor, nešiel by som do toho za také peniaze. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 5 Správa projektového 

manažéra o stave projektov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn.            

v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                         

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 131/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 6 Návrh VZN o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 

Vlachy 

 

 

Ing. Dzurila – jedná sa o VZN, ktoré už nepočíta s CVČ a upravuje výšku poplatkov za školský klub, 

školskú jedáleň a CVČ pod ZŠ, poplatok do MŠ podľa požiadaviek,  vzišli z požiadaviek riaditeliek 

škôl. 

Primátor mesta – otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak  nie sú pripomienky pristúpime k návrhu 

uznesenia. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 6 Návrh VZN o určení výšky 

mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Vlachy: Mestské zastupiteľstvo v Spišských 

Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                    

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 132/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 7 Oprava a rekonštrukcia sociálnych zariadení v pavilóne B, ZŠ Komenského 6 

 

 

Ing. Dzurila – jedná sa o opravu sociálnych zariadení v pavilóne B kde momentálne sídli CVČ, ZUŠ, 

takisto sa to využíva ako učebne hudobnej výchovy, počítačová miestnosť a RŠF krúžkov. Tie sociálne 

zariadenia, ktoré tam momentálne sú, sú pôvodné od výstavby školy, sú to posledné WC na škole, ktoré 

neboli opravené. Súčasný stav je taký ako v každom pavilóne, čo však tam potrebujeme upraviť            

je opraviť WC, ktoré tam momentálne sú. ZUŠ, aby mohla mať tanečnú musí spĺňať všetky podmienky, 

jednou z nich je sprcha, takže dostavba sprchy. Keďže ten pavilón by slúžil výlučne ZUŠ po rozprave 

s riaditeľkou ZŠ Mgr. Šofrankovou a Mgr. Pavlikom riaditeľom ZUŠ by sa ZUŠ presunula kompletne            

do jedného pavilónu čím by vznikla úspora, nakoľko momentálne prebieha skupinová výučba v pavilóne 

A a individuálna  v pavilóne B, tým pádom sa poobede vykurujú oba pavilóny.  

Primátor mesta – otváram rozpravu. 

Ing. Kočišová – mali by sme to podporiť, lebo tie WC sú staré. 

p. Šiška - ja so všetkým súhlasím, len jediné čo ma tak trošku prekvapuje je, že to bol doplnený bod, 

materiály sme  k tomu teraz nemali a máme o tom rozhodnúť. 

Primátor mesta - išlo o to, keďže to musí ísť cez zmenu rozpočtu, musí sa to schvaľovať a musí                   

sa to robiť v lete, tak už nebol priestor.  

p. Šiška - ale keď to bol projekt, musel byť minimálne. 

Primátor mesta - to nie je projekt. Nemuseli sme to dať teraz, ale riešili by sme to až v roku 2024. 

p. Šiška - možno to trebalo dať vedieť skôr, lebo teraz ideme schváliť rekonštrukciu 25.000 eur,                      

v ďalšom bode to schválime v zmene rozpočtu, za mňa neviem či je to úplne fér dozvedieť sa to tu               

na začiatku zastupiteľstva. Samozrejme som za, treba tam dať peniaze, treba prerobiť tie záchody a dať                

to na úroveň ktorá sa v 21. storočí patrí, absolútne súhlasím, len trošku skôr informovať, že také niečo    

sa pripravuje. 

Ing. Kočišová – tá suma to niekto vyčíslil? 

Ing. Dzurila – zatiaľ je to len predpoklad. Môže to byť aj nižšie, to je najvyššia suma. 

Ing. arch. Čurilla - existuje na to aj technologický postup, ktorý by mohol to urobiť aj lacnejším, napr. 

montované WC, aby sa tie peniaze dobre investovali. 

Primátor mesta – áno takto to je v pláne. 

Ing. Dzurila – chceme to teraz v lete realizovať. 

Primátor mesta – budeme dávať pozor, aby sa to neopakovalo. 

Mgr. Dzurilová – pani riaditeľka nás pozvala na obhliadku a boli sme sa pozrieť aj na ten stav 

v pavilóne B.  

p. Biroščák - treba hľadať nejaký spôsob cez eurofondy. 

Primátor mesta - to nie sú eurofondy, to sú komplexné rekonštrukcie.  



10 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 7 Oprava a rekonštrukcia 

sociálnych zariadení v pavilóne B, ZŠ Komenského 6: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík, Ing. arch. Martin Čurilla, 

Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: Milan Biroščák 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 7 Proti: 1 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 133/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 8 Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3 

 

Ing. Dzurila – v rozpočtovom opatrení v časti príjmy sa navyšovala položka 513003 – použitie úveru,                       

vo výdavkoch je podrobne rozpísaná. K príjmovej časti sú nejaké otázky? 

Výdavková časť: väčšinou sa jedná o plusy a mínusy, čo chcem upozorniť čo nebolo v tej 

predchádzajúcej verzii je hodnota 37659 eur, ktorá bola v kapitálových, ale sa preklasifikovala na bežné 

výdavky. 

Dopĺňalo sa: - rekonštrukcia a modernizácia sociálnych zariadení ZŠ Komenského 6 -  25.000 eur, 

- zmena vykurovania ZŠ už na základe vysúťaženej sumy 61.920 eur 

- kanalizácia – predbežná suma 16.000 eur 

Primátor mesta – otváram rozpravu. 

p. Šiška – vykurovanie na ZŠ Komenského 6 ma zaujíma. 

Primátor mesta – regulácia rozvodov tepla do jednotlivých pavilónov, aby sa nepúšťali všetky naraz, 

bude každý zvlášť. 

p. Šiška - to pôjde z úverových peňazí? 

Ing. Dzurila - áno. 

Mgr. Dzurilová - za aký čas sa nám to vráti? 

Primátor mesta - za cca. 8 rokov, záleží od cien. 

p. Šiška - čo sa týka kanalizácie a ČOV – 150.000 eur je odhadovaná suma? 

Primátor mesta – odhadovaná, teraz začína verejné obstarávanie. 

Ing. Dzurila - tam bude viac faktúr, bude sa to skladať z viacero položiek. 

Ing. arch. Čurilla - bude to refundovaná suma? 

Primátor mesta - ak bude projekt úspešný, tak v plnej výške. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 8 Zmena rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 3: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje                            

(uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,               

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  
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Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 134/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č.  9 Návrh Záverečného účtu mesta za rok 2022 

 

 

Mgr. Šefčíková HKM – v rámci materiálu Vám bolo zaslané moje stanovisko k návrhu záverečného 

účtu mesta za rok 2022. Z môjho pohľadu v zásade je záverečný účet v poriadku, našla som menšie 

nezrovnalosti, ktoré je možné odstrániť. Odporúčam schváliť ho bez výhrad s tým, že tie chyby, ktoré 

som tam pomenovala, tie sa v schválenom záverečnom účte opravia. 

p. Šiška – k tomu celku čo vypracoval audítor, že akoby to vyzeralo, keby sme neschválili poslednú 

zmenu rozpočtu. 

Mgr. Šefčíková HKM ak hovoríte o hodnotení programu, treba porovnávať sumu, ktorá bola 

rozpočtovaná, pretože tie zmeny sa robia tak, aby to potom v závere všetko sedelo. Rozpočet je nástroj, 

s ktorým je potrebné počas roka pracovať, preto je dobré mať určené priority a toho sa držať, len 

samozrejme situácia sa stále vyvíja. Aj takéto zmeny aké teraz nastali pri schválených projektoch,                      

to sa nedalo predpokladať, že to takto bude. Ja som za to, žeby sa tie rozpočtové opatrenia robili                          

čo najčastejšie, aby sa ten rozpočet prispôsoboval, pretože ako spomínate tú situáciu na konci roka, to by 

sa nemalo stávať. 

Mgr. Dzurilová - majetkové účasti mesta, sme akcionári v troch spoločnostiach: PVS, a.s., Ekover, 

s.r.o., a Mestské lesy a majetky. Aká výhoda nám z toho plynie? 

Mgr. Šefčíková HKM - mesto v tomto prípade nemalo na výber. 

Primátor mesta – nič. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9 Návrh Záverečného účtu 

mesta za rok 2022: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                       

Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš, Ing. arch. Martin Čurilla - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 135/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9 Návrh Záverečného účtu 

mesta za rok 2022: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                          

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 136/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 10 Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Džačar 

 

 

Primátor mesta – zámer bol schválený 3.5.2023, teraz ide o samotný predaj. Ak má niekto k tomu 

otázky. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10 Predaj nehnuteľnosti                       

vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Džačar: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                         

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 137/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 11 Odkúpenie nehnuteľnosti pre stavbu „IBV Malé Pole“ 

 

Primátor mesta - Mesto Spišské Vlachy požiadalo Ing. Silviu Balkovú o odkúpenie pozemku: parcela 

registra E KN č. 1351 o výmere 2 046 m², ktorý sa nachádza v území navrhovanom na realizáciu stavby 

„IBV Malé pole“ v časti pod komunikáciou a dvomi pozemkami plánovanými na výstavbu rodinných 

domov. Ing. Balková súhlasila s predajom za cenu vo výške 24.000,- €.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 11 Odkúpenie nehnuteľnosti                

pre stavbu „IBV Malé Pole“: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn.                        

v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                       

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 138/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 12 Odkúpenie nehnuteľnosti pre stavbu „IBV Malé Pole“ 

 

Primátor mesta - Mesto Spišské Vlachy požiadalo Mgr. Vladimíra Mravca o odkúpenie pozemku: 

parcela registra E KN č. 1348 o výmere 1987 m², ktorý sa nachádza v území navrhovanom na realizáciu 

stavby „IBV Malé pole“ v časti pod komunikáciou a dvomi pozemkami plánovanými na výstavbu 

rodinných domov. Znaleckým posudkom bola určená suma na 17,10 eur/m². Pán Mravec chcel za tento 

pozemok 22 eur/m². Cena podľa znaleckého posudku bola 34.000 eur, on žiadal 45.000 eur. Nakoniec 

dohoda na sume vo výške 40.000 eur. 

 

Prebehla krátka diskusia. 

Vyhlásená 5 minútová prestávka. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 12 Odkúpenie nehnuteľnosti                  

pre stavbu „IBV Malé Pole“: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn.                         

v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                          

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 139/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 13 Návrh na vyradenie a likvidáciu majetku ZŠ Komenského 6 

 

Ing. Kočišová – ide o vyradenie elektrického konvektomatu, ktorý bol zakúpený v roku 2008 vo výške 

7.159,83 EUR. 

p. Šiška - oprava už nie je relevantná? 



14 

 

Ing. Kočišová  - po odbornom technickom posúdení funkčnosti tohto stroja revíznym technikom                          

sa vyraďovacia a likvidačná komisia školy rozhodla vyradiť z majetku uvedený stroj a zakúpiť nový. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 13 Návrh na vyradenie                            

a likvidáciu majetku ZŠ Komenského 6: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje 

(uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                        

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 140/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 14 Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2023 

 

 

Mgr. Šefčíková HKM – každý polrok má kontrolór povinnosť plánovať si kontroly na polrok vopred, 

zároveň ich aj zrealizovať, čo bolo pre mňa tento polrok trochu problematické. Ospravedlňujem                    

sa, nastalo omeškanie z mojej strany nakoľko som sa venovala aj iným záležitostiam, ktoré súvisia 

s činnosťou úradu. Na najbližšom zastupiteľstve predpokladám, že budú predložené niektoré výsledky 

kontrol, ktoré som realizovala v tomto roku. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 14 Návrh plánu kontrolnej 

činnosti na 2. polrok 2023: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                         

Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Mgr. Darina Dzurilová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 141/IX/2023 bolo schválené.  
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K bodu č. 15 Činnosť komisií - výstupy 

 

 

Ing. arch. Čurilla – predseda výstavby a životného prostredia - návrh VZN Mesta Spišské Vlachy  

– Štatút rekreačnej oblasti Za horou - členovia komisie odporúčajú, aby sa k návrhu VZN vyjadril                       

aj právnik, aby tam neboli body, ktoré sú už obsiahnuté v zákonoch, aby bol vecný a stručnejší. 

- Majetkové vysporiadanie pozemkov – Zahura - Ing. Mnichová informovala o tom, že boli poslané 

posledné výzvy na vysporiadanie pozemkov. Na výzvu na vysporiadanie pozemku o výmere 61 m², 

požiadala Lenderová Lenka o odkúpenie časti o výmere 17 m². Komisia navrhuje prehodnotenie 

výmery, vzhľadom k tomu, že okolo stavby musí byť aj manipulačný priestor. 

- Užívanie priestorov okolo bytového domu 9. mája 29 - vlastníci bytov v bytovom dome na ulici                    

9. mája 818/29 žiadajú o pomoc pri riešení problému s využívaním priestorov pod balkónmi ich 

bytového domu (znečisťovanie, odpady, úkryt na prespávanie). Komisia požaduje doplnenie žiadosti – 

návrh riešenia a vyjadrenie majiteľov garáží. 

- Žiadosť o zriadenie vecného bremena – Pavlík, byt. dom Včelná 18 Ing. Milan Pavlík žiada o zriadenie 

vecného bremena - práva prechodu a prejazdu k parcelám č. 1948/19 (parcela vo vlastníctve mesta)                    

a č. 1948/8 (parcela v jeho vlastníctve), ktoré využívajú aj obyvatelia bytového domu. Členovia komisie 

navrhujú zvolať stretnutie dotknutých strán a prerokovanie presunúť na ďalšie zasadnutie komisie. 

- Spôsob výmeny okien na bytovom dome SNP 19. Predseda komisie informoval o potrebe výmeny 

okien na budove bytového domu na ul. SNP 19. 

- Urnový háj – návrh aplikácie nápisov Mesto pripravuje zmenu VZN o hrobových miestach, kde                    

je treba doplniť aj užívanie urnového hája. Je potrebné aj určiť typ nápisov. Komisia navrhuje písmo 

lepené, farba tmavá. 

- Žiadosť o opravu komunikácie – P. Marek Fifik žiada opätovne o opravu komunikácie cesty č. 536                  

na Hviezdoslavovej ulici. Jedná sa o štátnu cestu, žiadosť je potrebné odstúpiť na Správu ciest KSK. 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku – P. Ján Krištofčo a man. Viera žiadajú o odkúpenie parciel č. 50/2                     

a 86/38 na ul. Cintorínskej z dôvodu prístupu k záhrade v jeho vlastníctve. Komisia nesúhlasí                              

s odpredajom parciel č. 50/2 a 86/38 na ul. Cintorínskej z dôvodu, že tento prístup slúži pre viacerých 

obyvateľov mesta. 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku – Tomčík Mgr. Tomčík požiadal mesto o odkúpenie pozemku časť 

parc. č. 1865/13 o výmere cca 26 m² z dôvodu rozšírenia prístupovej cesty k rodinnému domu. Komisia 

žiada o predloženie návrhu geometrického plánu (zameranie geodetom), tiež aj návrh spôsobu oplotenia 

a vyjadrenie (súhlas) obyvateľov bytového domu. 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku –Jászayová, Koššala Dis.art. Jászayová požiadala mesto o odkúpenie 

pozemku časť parc. č. 5520/1 o výmere cca 105 m² z dôvodu rozšírenia prístupovej cesty k rodinnému 

domu, ktorý bezprostredne súvisí s pozemkom v jej vlastníctve. O predmetný pozemok má záujem                      

aj susedný vlastník, ktorý má na danom pozemku studňu. Komisia nesúhlasí s odpredajom. 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku – P. Filip a p. Blaščáková požiadali o odkúpenie pozemku – časť 

parcely 7730/81 pri chate v ich vlastníctve. Komisia predbežne súhlasí, žiada o predloženie grafického 

návrhu, zameraného geodetom. 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku – P. Maskaľ požiadal mesto o odkúpenie pozemku časť parcely 7730/81 

pri chate v jeho vlastníctve o výmere 312 m². Komisia súhlasí s predajom mestského pozemku – časť 

parcely 7730/81 pri chate v jeho vlastníctve o výmere 312 m². 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku – Kuchár P. Kuchár a manž. Stela Kuchárová požiadali mesto                         

o odkúpenie pozemku časť parcely 7611/1 pri chate v ich vlastníctve o výmere cca 150 m². Komisia 

súhlasí s predajom mestského pozemku – časť parcely 7611/1 pri chate v ich vlastníctve o výmere               

cca 150 m². 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku – Klein Ing. Klein požiadal mesto o odkúpenie pozemku časť parc.                      

č. 7730/81 o výmere cca 5 m² z dôvodu vypustenia štablónu prístrešku. Komisia nesúhlasí s predajom 

mestského pozemku. 

- Sťažnosť na rozostavanú stavbu – lokalita Zahura - vzhľadom k tomu, že sa množia sťažnosti                        

na postup výstavby rekreačnej chaty na parcele č.7730/133 v lokalite Zahura – nedodržané podmienky 

stavebného povolenia, osadenie žumpy na mestskom pozemku, riešenie prístupovej cesty, je potrebný 

výkon štátneho stavebného dohľadu. Komisia žiada Mesto o podanie podnetu na výkon štátneho 

stavebného dohľadu Stavebnou inšpekciou Košice. 

Primátor mesta – výstup z komisie by mal ísť do zastupiteľstva, nemôže ísť ako za úlohu. 

Mgr. Šefčíková HKM - komisia je poradný orgán, uznesenia majú odporúčací charakter. 
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Primátor mesta - po konzultácii s p. Mnichovou aby bol dodržaný postup tak ako to bolo doteraz,                  

že prvý podnet išiel na najnižší stupeň na prvý čo bol  – stavebný úrad Spišské Vlachy. Preto                          

aj v záujme dodržania pravidla postupnosti som podpísal podnet na prvý stupeň. 

Mgr. Šefčíková KHM  - ide o dodržanie postupnosti, môže byť, že by sa inšpekcia Košice odmietla 

takýmto podnetom zaoberať, keď nebola oslovená najnižšia inštancia. 

Prebehla krátka diskusia. 

– Rôzne, diskusia - na ulici 1. mája je potrebné vyzvať VSD a.s. na konečné úpravy po prekopávke pri 

položení kábla - Koryto vodného toku Branisko (Žehrica) je zarastené, je potrebné vyzvať správcu toku                 

o nápravu - Na Mlynskej ulici je potrebné opraviť prekopávku – vyzvať k náprave p. Sabola -                             

na ul. 9. mája je opodstatnené umiestnenie kvetináča, zabraňujúcemu prejazd motorových vozidiel                       

z dôvodu bezpečnosti. 

Primátor mesta – k stavebnej komisii  - bol za mnou pán Olejník MVE so žiadosťou o odkúpenie 

pozemku,  

už to bolo na zastupiteľstve. 

Ing. arch. Čurilla  - môže dať znovu, každé 3 mesiace. Nech príde na komisiu a vysvetlí o čo ide, my 

musíme posúdiť jeho zámer, a či je to v prospech mesta a občanov.  

Primátor mesta - keď to raz bolo schválené tak to platí, či iba nejakú dobu? To preveríme. 

p. Baloga - komisia na vyhodnotenie súťažných návrhov obchodno-verejnej súťaže – predaj  klub 

dôchodcov. Komisia zostavená: p. Baloga, p. Biroščák, členovia: Mgr. Pikla, Mgr. Tomašková,                          

p. Budišová, Ing. Mnichová. Bol jeden záujemca p. Jakub Puhalla, ktorý ponúkol 110.000 eur, stal                           

sa víťazom súťaže. 

p. Biroščák – komisia na ochranu verejného záujmu, informoval o splnení povinnosti poslancov podať 

oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejných funkcionárov v termíne                 

do 30. apríla 2023. 

  

 

K bodu č. 16 Rôzne  

 

 

Primátor mesta – ja si jednu vec dovolím predniesť, keďže sa stretávam po dňoch mesta s rôznymi 

dezinformáciami, trošku až s obvineniami, alebo útokmi, na to, že sme ako organizátor podujatia niečo 

svojvoľne menili a uškodili ľuďom a preferovali iných a pod. Dovolím si prečítať jedno vyjadrenie, išlo 

o to, že v piatok sme mali mať koncert kapely Smola a Hrušky, ktorý bohužiaľ kvôli počasiu nebolo 

možné zrealizovať, odmietol zvukár zapnúť aparatúru po tom ako začalo medzi 17.30 – 18.00 hod. pršať 

a začalo sa blýskať. FS Krompašan tancoval a Dychovka hrala ešte v sále, potom už to nebolo možné. 

Kapela Smola a Hrušky prišli, čakali sme do poslednej chvíle kým sa pán zvukár nevyjadril,                          

že jednoducho nemôže zapnúť ozvučovací aparát. 

Prečítam jeho vyjadrenie: 

„Oficiálne stanovisko dodávateľa ozvučenia podujatia Dni mesta Spišské Vlachy k prerušeniu 

ozvučenia. V rámci podujatia Dni mesta Spišské Vlachy firma V3sound zabezpečovala ozvučovanie 

hudobného programu podľa dohodnutých pokynov organizátora. Počas programu sa však zhoršilo 

počasie a poveternostné podmienky a preto sme boli z dôvodu maximálnej ochrany života a zdravia 

zamestnancov firmy V3sound a účastníkov podujatia a z dôvodu zabezpečenia zvukovej techniky 

a iného materiálno-technického zabezpečenia nútení úplne prerušiť prívod elektrickej energie na pódiu. 

Keďže poveternostné podmienky sa ani behom niekoľkých hodín nezlepšili, nebolo z našej strany 

možné obnoviť ozvučovanie podujatia. Ak by počas ozvučovania došlo k poškodeniu zvukového 

aparátu zásahom blesku pre našu firmu by to malo nemalé finančné následky, nehovoriac o ochrane 

života a zdravia našich zamestnancov. Ďakujeme za pochopenie. S pozdravom Rastislav Vall, V3sound“  

(stanovisko v prílohe zápisnice). 

Tým pádom mal program o cca 20.00 hod. skončiť. Snažili sme sa v tej chvíli narýchlo zabezpečiť 

nejaký náhradný program. Podarilo sa vybaviť kapelu Sám Sebou s tým, že mali vlastný ozvučovací 

aparát, už nachystaný vo vlastnej dodávke, nakoľko na druhý deň mali cestovať na koncert mimo 

Slovenska. Uprosili sme ich, aby takpovediac "zachránili" program, aby prišli a zahrali aj keď                           

v núdzových podmienkach a bez zvukára. Smola a Hrušky nemohla hrať na ich aparáte, lebo tam sú 

viacerí hudobníci, nebolo to možné ozvučiť. Napriek tomu začali ešte počas toho víkendu prichádzať 

"zaručené informácie o tom, že primátor Baloga nechcel, aby hrali Smola a Hrušky, že sa s nimi 

nedohodol, že preferoval iných a podobne. To je úplne absurdné, vyprosím si takéto obvinenia,                       
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ja osobne som sa tešil na kapelu Smola a Hrušky. Čiže to chcem uviesť na pravú mieru, lebo ma veľmi 

mrzí, že začali vychádzať takéto dezinformácie a absurdné tvrdenia. Nikto nebol ani poškodený, ani 

preferovaný, išlo len o to, aby sme nejakým spôsobom zabezpečili náhradný program v piatok, keďže 

ten pôvodný nám úplne prekazilo počasie. Nech v tom nikto nehľadá nič iné, ako zásah vyššej moci 

(počasia) a následne dobrý úmysel a operatívne hľadanie najlepšieho riešenia v danej chvíli. Ďakujem. 

Ing. Grega – ako organizátor koncertu pri príležitosti 40. výročia od založenia hudby Gregovci 

informoval ohľadom kultúrneho domu: po technickej stránke katastrofálny stav, neporiadok čo sa týka 

šatní, javiska a za javiskom. Ďalej harmonogram obsadenosti kultúrneho domu. 

Primátor mesta - kto riešil ten koncert, alebo to mesto zabezpečovalo? 

Ing. Grega – my sme si to zabezpečovali sami. 

Primátor mesta - či sa nebol zvukár predtým pozrieť. 

Prebehla krátka diskusia. 

Primátor mesta – poriadok poriešime. 

p. Šiška – praktickejšia časť toho koncertu - musí byť poriadok v zmysle kompetencii ľudí s ktorými 

sme komunikovali. Keď sa niečo chystá mal by tom mať pod sebou jeden človek, keď to má byť 

kultúrny referent tak nech to robí od začiatku do konca, keď pán Pavlík tak tiež od začiatku do konca. 

Pretože nie je v ľudských silách riešiť programovú štruktúru, finančnú štruktúru a od koho                             

čo potrebujem. Nech je preberací formulár za čo sa zodpovedá pri odovzdaní. 

Primátor mesta - dobre, budeme to robiť takto striktne. 

p. Šiška – aj ohľadom premietačky, p. Macejko nám ju nachystal, ale nemohli sme použiť tú čo máme 

v kine cez nadáciu? Spomínali sme to na komisii, že budeme potrebovať. 

Primátor mesta – a povedali ste, že tú budete potrebovať? 

p. Šiška - my sme sa rozprávali s prednostkou, s kultúrnou referentkou, p. Macejkom, p. Pavlíkom, 

riešili sme to zo štyrmi ľuďmi, komu sme to mali ešte povedať? Jeden to má mať na starosti od začiatku             

do konca. 

Ing. Grega – tým si možno uberáme potencionálne ďalšie kultúrne vyžitie, pretože ťažko sa tu niečo 

dopytáva, štyroch ľudí pýtať jednu vec je neefektívne. 

Primátor mesta - budem zisťovať kto to mal celé na starosti riadiť, kto mal byť poverený, kto mal 

poveriť tých poverených, všetko si to prezistím a budem to riešiť. 

p. Šiška – hovoríme to skrz prevenciu. 

Ing. Jánošík - bola to perfektná akcia, perfektne odmoderovaná, na vysokej úrovni akcia. Ďalej môžem 

potvrdiť čo povedal pán primátor, boli sme s Poliakmi na traktorke a do poslednej chvíle sme čakali,            

že prídu Smola a Hrušky, na ukončenie počasia, môžem to potvrdiť. 

Primátor mesta – dohoda s kapelou Smola a Hrušky bola, že sa nebudú platiť žiadne penále, ale dali sme 

im náhradný termín s ktorým súhlasili, odišli úplne v pohode s tým, že chápu tú situáciu, ale chcú hrať             

vo Vlachoch, tak sme sa dohodli, že áno, ešte v ten večer sme dohodli termín a budú tu hrať. Kapelu 

Katapult sme museli taktiež zrušiť, o nič sme jednoducho neprišli len o to, že nehrali Smola a Hrušky, 

nevyšiel jednoducho termín a počasie človek neovplyvní. 

p. Baloga – chcem sa opýtať či bude nejaké hodnotenie, že koľko nás to stálo tie dni mesta, aby sme 

vedeli do budúcnosti aké kapely budeme pozývať. Ľudia sa pýtajú, že ako sa hospodárilo. 

Primátor mesta - zmluvy sú zverejnené, môžu vidieť kto koľko zobral za vystúpenie s tým, že tam boli 

ešte iné náklady. Áno aj ja to chcem vedieť koľko nás stáli dni mesta. 

p. Baloga – pýtali sa ma koľko sa vyzbieralo za tombolu, z guľášu, povedal som, že všetko sa prednesie            

na zastupiteľstve, bude také záverečné hodnotenie a uvidíme. 

Ing. arch. Čurila - kto bol celkovo zodpovedný za tie dni mesta jedna osoba, celý tím? 

Primátor mesta - dá sa povedať, že to bol celý mestský úrad, každý pomáhal. 

Ing. arch. Čurila  - taký patronát nad tým celým. 

Primátor mesta - tak padá to všetko na moju hlavu. 

Ing. arch. Čurila - bol to kultúrny program. 

Mgr. Šefčíková HKM - to je úplne jedno, bol to program mesta.  

Ing. arch. Čurila – je tu štatutár, ktorý za všetko zodpovedá, ty určuješ, ty deleguješ potom ďalej, ja som 

myslel, že koho si delegoval. 

Primátor mesta - pani prednostku a následne ďalších. 

p. Šiška – zberný dvor, či nie je na mieste spraviť nejakú štruktúru čo sa týka otváracích hodín. 

Primátor mesta – to nie je zberný dvor. Nový zberný dvor to bude mať. 

Ing. Kočišová  chcela pani prednostka, hovorila, že dva dni, napr. stredu a sobotu. 

p. Šiška – toto by bolo super, aj nejakú sobotu. 
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K bodu č. 17 Interpelácie 

 

 

V tomto bode neboli podané žiadne interpelácie poslancov. 

 

 

 

K bodu č. 18 Záver 

 

Primátor mesta –  v závere sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a 9. zasadnutie MsZ o 18:41 hod. 

ukončil. 

 

 

V Spišských Vlachoch, dňa 17. júla 2023 

 

 

  

                            …..................................................                                                                                                                                              

                                        Vladimír Baloga    

     primátor mesta 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice a prijatých uznesení:  

 

Ing. Viliam Grega     ....................................................  

Milan Biroščák      ....................................................  

 

 

Príloha:  

- Oficiálne stanovisko dodávateľa ozvučenia podujatia Dni mesta Spišské Vlachy 

k prerušeniu ozvučenia 




